
   
NW. M | 
J 4 Piotr Baran Jarosław. 24..(04.. 202 

4: 

U Radny Miasta Jarosławia 

Qom was kę 
Sz. P. Waldemar Paluch 

4 Re L h 

jrocą ot PA, ov. uocedu Burmistrz Miasta Jarosławia 

e LOAD: ŁOŻY 
doi „aiapwia -09- 28 

INTERPELACJA Ń. 24 244 

W sprawie lokalizacji lodowiska na Rynku [CB 

Szanowny Panie Burmistrzu, proszę o odpowiedź w powyższej sprawie. 

Uzasadnienie: 

Rynek naszego miasta odwiedza coraz więcej osób w okresie letnim. 

Można podjąć próbę ożywienia go również w okresie zimowym. W wielu 

polskich miastach o tej porze roku na rynkach montowane są lodowiska. Osoby 

z nich korzystające bądź opiekunowie dzieci odwiedzają w tym czasie sklepy, 

restauracje czy kawiarnie. W 2021 roku z lodowiska MOSIR skorzystało 4393 

osoby, zainteresowanie jest więc dość spore. Proszę o odpowiedź czy jest to do 

zrealizowania w nadchodzących latach. 
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